
Јанис Варуфакис: Стидим се због Аустријанаца који су против избеглица, највећи проблем ЕУ је што јој недостаје интегритет
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 БЕЧ - Бивши грчки министар финансија Јанис Варуфакис критиковао је данас оштро
политику према азилантима аустријске владе.

  "Стидим се због развоја у Аустрији", нагласио је он на конференцији за штампу у Бечу.  

  

Варуфакис је додао да се стиди због Аустријанаца, који су против избеглица, као и што
је аустријска војска упућена на македонску границу.

  

Он је такође изразио забринутост због раста национализма, како у Грчкој, тако и
Аустрији.

  

Према његовим речима, највећи проблем ЕУ је што јој недостаје интегритет.

  

"Након колапса су државе чланице почеле да показују прстом једне на друге. Неоходно
је да се почне поново размишљати о знацају демократије", поручио је Варуфакис.

  

Директор аустријске невладине организације „Фолксхилфе“ Ерих Фенингер критиковао
је, такође, аустријску политику према избеглицама.
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"Министар иностраних послова Себастијан Курц и бивша министарка унутрашњих
послова Јохана Микл-Лајтнер имају одговорност што су затворене границе према
Македонији. То је довело до патње на македонској граници", казао је он.

  

Према његовим речима, када се доноси одлука о затварању граница онда треба имати
одговорност за бригу о људима, како не би патили.

  

Идомени, како је додао, постао је "тачка неуспеха Европе".

  

(Танјуг)
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